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                                                                  ПРОТОКОЛ 
  
Днес, 10.02.2023 г. от 14.10 часа в зала 203 на Община Шумен се проведе среща на 

неправителствените организации, регистрирани на територията на Община Шумен. 
На заседанието присъстваха г-жа Ася Аспарухова - председател на Общинския съвет 

Шумен, д-р Светлана Маркова – зам.-кмет „Социална политика и здравеопазване“ и 
представители на НПО. 

Заседанието бе открито и ръководено от г-жа Ася Аспарухова - председател на 
Общинския съвет Шумен, която подробно разясни на неправителствените организации каква е 
причината за днешната среща с тях. 

Г-жа Ася Аспарухова: Добър ден на всички! Първо искам да благодаря на тези, които 
уважиха нашата покана и имаха възможност да присъстват на днешната среща. Както повечето 
от вас знаят, това е пета подред процедура, която е необходимо да открием за избор на 
обществен посредник на територията на община Шумен. Днешната среща е във връзка с 
разпоредбите на чл. 7, ал. 3 от Правилника за организацията и дейността на обществения 
посредник на територията на община Шумен, която гласи, че председателя на Общинския съвет 
трябва да отправи покана до всички представители на НПО регистрирани на територията на 
Община Шумен, като на тази среща те трябва да определят трима представители, които ще 
бъдат членове на комисията по чл. 7, ал. 1 от този правилник, която комисия се състои от 11 
члена: петима общински съветници, трима представители на общинската администрация и 
трима представители посочени от неправителствените организации. Тази комисия има за задача 
да проведе процедурата за избор на обществен посредник, като на първото заседание избира 
своя председател, приема вътрешни правила, по които ще бъде проведена процедурата, дава 
срок за подаване на документи на кандидатите, провежда интервюто, след което като 
финализира съответната процедура предлага на Общинския съвет кандидатури, съгласно 
резултатите след проведеното интервю. Аз ще дам възможност на всеки от вас да се представи 
и да направи кратко представяне на организацията, която представлява, след което ще помоля 
да направите вашите предложения за членове в тази временна комисия, която ще проведе избора 
за обществен посредник. 

 
След направените разяснения г-жа Ася Аспарухова даде думата на представителите на 

неправителствените организации за кратко представяне на дейността им.  
 
Г-жа Цветелина Стоянова – представител съм на НПО „Център на 

интердисциплинарно обучение“, което е създадено през 2009 г. 
Г-жа Галена Маврева – представлявам НПО „Институт за регионално развитие и 

квалификация“. В този избор представител на нашата организация участва многократно, да не 
кажа от първия път и ако сега е възможно да си направя предложението отново Нина Белчева 
да бъде избрана за член на тази комисия. 

Г-н Димитър Христов – представител на сдружение „Ние Гражданите“. Целта на 
сдружението е спорт и здраве за децата. Като основа сме работили с предния омбудсман, който 
никаква работа не свърши и искаме да участваме в избора, защото тази позиция наистина, ако 
бъде приложена както трябва, а не само пожелателна може да има функции за разискване на 
всички въпроси свързани със спорта и здравето на децата. 
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Г-жа Виолета Маразова – представител на демократично сдружение „Искам да знам“. 
Сдружението на всеки избор е имало представител и този път съм аз, и нямам никакъв опит в 
тази процедура. 

Г-жа Росица Василева – представител съм на сдружение „Алтернативи Доброволчество 
Развитие“ и нееднократно сме на тая маса по тоя повод, дано сега да изберем хора, които така 
ще повлекат крак и тоя път пък може да се случи.    

 Г-н Радостин Павлов – представител съм тук на сдружение „Солидарно общество“ 
иначе съм експерт в Регионалния съвет на КНСБ в Шумен. 
            Г-жа Ася Аспарухова - Благодаря за вашето представяне. Сега ще помоля за вашите 
предложения. Както споменах, трябва да изберем трима представители на неправителствените 
организации, които да вземат участие във временната комисия. Моля, заповядайте. Едното 
предложение е направено в лицето на г-жа Белчева. Други предложения? Г-н Христов заяви 
желание да участва и чакаме още едно предложение. 
 Г-н Димитър Христов – Госпожа много пъти е участвала /гледа към г-жа Росица 
Василева/, защото горе-долу ще знаете пропуските на предните, поне сте ги изслушвали 
всичките. Това е моето мнение.  

Г-жа Росица Василева – Добре. 
 Г-жа Ася Аспарухова – Третото предложение е г-жа Росица Василева. Други 
предложения? Няма. Направени са три предложения в лицето на г-жа Нина Белчева, г-жа Росица 
Василева и г-н Димитър Христов подлагам ги на гласуване в едно така направените три 
предложения. 
         

Гласуване: 
С 6 гласа „за“, без „против“ и без „въздържали се“ се приемат направените 

предложения за г-жа Нина Белчева, г-жа Росица Василева и г-н Димитър Христов да вземат 
участие във временната комисия за избор на обществен посредник на територията на община 
Шумен, като представители на НПО-та.  

 
        Поради изчерпване на дневния ред срещата беше закрита от г-жа Ася Аспарухова - 
председател на Общинския съвет, в 14.20 ч.  
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